
Zápis z jednání DSOJM dne 22. 9. 2022  
 
Datum:   22. 9. 2022, 9:00 hodin 
 
Místo jednání:    Magistrát města Ústí nad Labem, zasedací místnost primátora 
 
Přítomni: 

 PhDr. Ing. Petr Nedvědický (primátor města Ústí nad Labem, předseda správní 
rady DSOJM) 

 Mgr. Jana Oubrechtová (starostka města Trmice) 

 Bc. Jana Princová, DiS. (starostka obce Řehlovice) 

 Bc. Daniel Tarkoš (tajemník DSOJM) 

 Mgr. Tomáš Kočí (MmÚ – vedoucí oddělení strategického rozvoje) 

 Ing. Jana Filáčková (MmÚ – vedoucí odboru územního plánování a stavebního 
řádu) 

 Ing. arch. Petr Hoffmann (MmÚ – koncepční pracovník oddělení územního 
plánování) 

 Ing. arch. Ladislav Komrska (architekt) 

 

Záznam z jednání: 

 

1. Zahájení jednání 

- Jednání zahájil PhDr. Ing. Petr Nedvědický přivítáním všech účastníků jednání. Sdělil, že 

členové DSO Jezero Milada se v minulém týdnu účastnili jednání se státním podnikem DIAMO, 

kde zástupci s. p. DIAMO informovali o nutnosti vytvoření územní studie pro území hlavní pláže 

jezera Milada. Bez této studie není možno v příští sezóně na hlavní pláži provozovat stánky 

s přípojkami na sítě. Členové DSOJM se shodli na tom, že realizaci této územní studie zajistí, 

jelikož je velmi důležité v příští sezóně stánky na hlavní pláži mít. 

 

2. Další postup při přípravě územní studie  

- Ing. arch. Petr Hoffmann potvrdil, že je třeba územní studii zpracovat a na mapě ukázal území, 
které musí studie zahrnovat. 

- Ing. arch. Ladislav Komrska byl požádán, zda by byl ochoten tuto územní studii zpracovat a 
souhlasil.  

- Bc. Daniel Tarkoš bude pověřen přípravou žádosti, ve které DSOJM požádá oddělení územního 
plánování o vytvoření zadání pro vypracování územní studie. V žádosti bude uvedeno, že 
územní studii bude financovat DSOJM a zhotovitelem bude Ing. arch. Ladislav Komrska. 
Oddělení územního plánování připraví zadání, dle kterého bude nadále Ing. arch. Ladislav 
Komrska postupovat. Posléze Ing. arch. Ladislav Komrska sdělí svou nabídku, na základě které 
Bc. Daniel Tarkoš vyhotoví objednávku. Cena nepřesáhne 100 000 Kč. 

 

3. Ostatní 

- Předmětem diskuze byla též změna územních plánů měst Ústí nad Labem a Chabařovice 
z důvodu výstavby parkovišť v okolí jezera Milada. 

- Ing. arch. Ladislav Komrska se spojí s Ing. Tóth Sikorovou z oddělení ochrany životního 
prostředí a udržitelného rozvoje krajského úřadu, aby sdělila, zda je pro toto území třeba SEA 
(posouzení vlivu na životní prostředí). 

- Na dalším postupu při podávání žádosti o změnu územních plánů budou spolupracovat města 
Ústí nad Labem a Chabařovice se státním podnikem DIAMO. 
 

 


